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Närvarande (understruket hos vem):                                                    
   Gunnar Eriksson, Birgitta Hjerthén, Örjan Högberg, Andreas Liljegren,  

  Ronny Liljegren, Gunlis Samuelson, Kjell Skalberg  
 
§ 1  Mötets öppnande 
 
  Ordförande Örjan Högberg förklarade mötet öppnat. 
 
§ 2  Föregående protokoll 
 
  Protokollet från 2014-02-26 lades till handlingarna. 
 
§ 3  Ekonomisk rapport    
  
  Vid den ekonomiska genomgången konstaterades att posten Diverse övriga  
  kostnader till största delen består av olika typer av (års)avgifter.  
  3 000 kr har tilldelats klubben för deltagandet i ”Tänk om”. 
  Intäkter från Gåsemoralägret saknas då fakturering till övriga deltagande klubbar 
  ännu inte blivit gjord.  
 
  En diskussion fördes angående klubbens medverkan i Eniro utifrån att årsavgiften 
  anses hög. 
  Beslut:  Avgiften för 2014 är redan betald så det blir fortsatt diskussion inför 2015. 
          
§ 4  Inkomna och avgående skrivelser 
 
  En klubbmedlem har lämnat in en skrivelse om att regeln att enbart ungdomar och 
  elitlöpare får springa våra egna tävlingar ska ändras. Efter en ingående diskussion 
  fattades följande    
  Beslut:  Regeln kvarstår som den är och Örjan skickar ett svar på skrivelsen direkt till 
  klubbmedlemmen. 
 
§ 5  Rapport från kommittéerna 
  
  Motionskommittén 
  Örjan ansvarar för Naturpasset. Projektet ”Hitta ut” är i sin linda och närmast träffas 
  öns orienteringsklubbar för att gemensamt diskutera hur man ska gå till väga.  
 
  I konceptet ”Hitta ut” ingår:  

 en karta till alla hushåll 

 markeringar 

 rapportsystem för deltagarna  

 vinster 
Det tyngsta jobbet är framtagandet av en tidning som presenterar projektet. 
Finansiering sker genom annonsering i tidningen. 
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Planeringen av Jungfruloppet är igång. Nytt för i år är en barnklass med längden 
1 100 m. 
 
Det är tänkt att bli tre klubbkavlar, varav den sista blir 9 augusti med sommarfesten 
som avslutning. Kavel nummer två föreslås få ett nytt datum, 17 juli. 
Beslut:  Birgitta kontaktar Gute utifrån det nya datumförslaget.  

 
  Infokommittén 
  Nytt Broosket på gång. Det har kommit synpunkter på publicering på nätet. Det  
  verkar som att färre läser den nu jämfört med när den kom i papperstidningsform. 
  Beslut:  Birgitta undersöker möjligheten att skicka ut Broosket som mail till   
  medlemmarna.  
 
  Facebook har fått lite mer fart. Bilder med korta texter läggs ut och det är en  
  ambitionsnivå som känns möjlig att hålla. 

Lappar om tillstånd till publicering av namn och/eller bild delas ut i samband med 
kurser. 

 
  Tränings- och rekryteringskommittén 
  Under våren har MAQ-träningen avslutats men återupptas i höst.    
  Ungdomarna har bowlat och varit med på påsktävlingar, ett familjeläger på  
  Gåsemora har genomförts och kursverksamhet har bedrivits (med varierande  
  närvaro). Ett försök att få med ungdomarna på träningarna har gjorts utan framgång. 
  Ett framtidsmöte är planerat där bland annat fyra sprintcuper ska diskuteras.  
  Eventuellt kan det bli aktuellt med en ungdomscup för att locka fler att tävla.  
  Glädjande var det stora antalet deltagare i Morotsloppet. 
 
  Tävlingskommittén 
  10-milas herrlag 1 råkade ut för felstämpling medan lag 2 samt dam- och   
  ungdomslagen gick runt. 
  Till Jukkola är två herrlag och ett damlag från Gotland anmälda. 
  Det har varit ytterligare möte med Oringen AB. Planen är att det blir ett samarbete 
  inför Helg utan älg 2016. Ronny har fått ett 150-sidigt avtal som ska reglera   
  samarbetet mellan Oringen AB och Gotlandsklubbarna.  
 
  Garda har köpt in tv-skärmar för resultatgivning vid tävlingar. Komplett utrustning 
  finns för andra klubbar att hyra. Utgiften för en sådan hyrd anläggning, som innebär 
  höjd servicenivå för de tävlande, ger möjlighet för arrangerande klubb att höja  
  startavgiften. 
 
  Planeringen inför årets 3-dagars är i full gång. Både Bungenäs och Kustparken kräver 
  att ett hyreskontrakt skrivs. Kontraktet innebär ingen kostnad utan ska reglera om 
  skador uppstår vid till exempel parkeringen. Det är Gotlands-Bro som formulerar  
  kontraktet. 
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  Stugkommittén 
  Simon Kappel har engagerats som sommarvaktmästare vid Kinnerstugan. 

  Alla lampor, utom 15 st, är uppsatta runt elljusspåret. Det som saknas är kabel som  
  GEAB har lovat att leverera. Troligen blir inte spåret klart till midsommar som var  
  förhoppningen. 

  Uthyrningen ser lovande ut, det har redan kommit in en stor del av beräknad intäkt. Det 
  finns hopp om att antalet campinggäster ökar eftersom antalet campingar i sta´n blivit  
  färre. 

§ 8  Nya medlemmar och uppvaktningar 

  Redovisades många nya medlemmar som kommit till under våren. 

  Gjordes en genomgång av kommande uppvaktningar. 
  Beslut:  Gunlis mailar lista med uppvaktningsuppdrag till utsedda uppvaktare.  

§ 9  Övriga frågor 

Multifunktionsskrivaren i Kinner behöver trumbyte.   
Beslut:  Ronny ser till att införskaffa en ny multifunktionsskrivare eftersom ett 
trumbyte är en kostbar historia. 

  Förutom de 3 000 kr som klubben fick från ”Tänk om” finns 1 800 kr från Svenska 
  spel 2013 att använda till någon ungdomsaktivitet. 
  Beslut:  På kommande kommittémöte tar Andreas upp en diskussion om vad som ska 
  erbjudas ungdomarna.  

 

 

 
Protokollförare:    Justerare: 
 
 
 
Gunlis Samuelson    Örjan Högberg    Birgitta Hjerthén 
               


